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Geacht college, 
 
De fractie van het CDA Zeist heeft gesproken met ondernemers en omwonenden over de zorgen die 
zijn hebben betreffende de veiligheid van de aanleg van de rotonde Jagersingel / Woudenbergseweg.  
 
VRAGEN  
 
1.  Bent u op de hoogte van het artikel van VVN https://vvn.nl/nieuws van 13 september jl., waarin 

men stelt dat rotondes gevaarlijker voor fietsers zijn dan eerder gedacht.  
 
Reactie:  
Ja, we hebben kennisgenomen van het artikel. 
 
2.  Wat is uw mening over dit artikel?  
 
Reactie: 
De kop van het artikel is gebaseerd op één afstudeeronderzoek waarvan VVN aangeeft dat op basis 
van de resultaten uit het onderzoek (nog) niet concreet geconcludeerd kan worden dat rotondes  
minder veilig zijn voor fietsers omdat de gebruikte steekproef van rotondes niet voldoende  
representatief is. De kop dekt de lading van het artikel niet.  
 
VVN verwijst naar het SWOV (Wetenschappelijk Onderzoek Verkeersveiligheid) dat  
aan de hand van een onderzoek geconcludeerd heeft dat rotondes de veiligste kruispuntvorm zijn. Dit  
komt met name doordat rotondes minder conflictpunten, een lagere snelheid en een kleinere  
impacthoek heeft dan een conventioneel kruispunt. Ook voor fietsers en voetgangers zijn rotondes  
veiliger dan andere kruispuntvormen. In een factsheet van het SWOV presenteert de organisatie  
bovendien dat verkeerskruispunten die zijn omgebouwd tot rotondes gemiddeld tot een afname van 
55% leiden in het aantal (brom)fietsongevallen. 
 
3.  Bent u op de hoogte van de zorgen van de Fietsersbond, de verkeerscommissie Hoge Dennen / 

Kerckebosch en Lyceumkwartier en de bewoners van deze wijken over de veiligheid van het 
oversteken van fietsers en met name tijdens de spits van fietsende scholieren.  

 
Reactie: 
Ja, we zijn bekend met de zorgen die zijn gedeeld door de lokale afdeling van de Fietsersbond,  
bewoners en bewonersverengingen. In een gesprek met de bewonersverenigingen op 19 januari is  
toegezegd om samen met de bewonersvereniging een onderzoeksopdracht op te stellen voor een 
second opinion. Doel hiervan is om op basis van de laatste inzichten en data over  
verkeersstromen in kaart te brengen wat de ideale kruispuntvorm voor deze locatie is.  
 
4.  Bent u het met hen eens dat een rotonde gevaarlijker is dan de huidige stoplichten.  
 
Reactie: 
Nee, op dit moment niet, want uit wetenschappelijk onderzoek komt de rotonde naar voren als de  
meeste veilige kruispuntvorm. Als uit de hierboven genoemde second opinion blijkt dat deze vuistregel  
op deze locatie niet van toepassing is zullen we onze mening heroverwegen. 
 
 

https://vvn.nl/nieuws
https://swov.nl/nl/publicatie/enkele-aspecten-van-kruispuntveiligheid
https://swov.nl/nl/factsheet/rotondes-en-andere-kruispunten


5.  Heeft u inzicht in het aantal fietsers wat gebruikmaakt van deze kruising. Kunt u de gegevens 
verstrekken over de aantallen per dag (ochtend en avondspits), per week en per seizoen?  

 
Reactie: 
Het tellen van het aantal fietsers wordt niet jaarrond uitgevoerd. Er zijn tellingen beschikbaar van de  
periode 09-09-2020 tot en met 24-09-2020. In deze periode waren de scholen ondanks Corona open.  
De meeste fietsers worden meerdere keren geteld omdat ze op de heen- en terugweg over meerdere  
tellussen rijden. In de bijlagen staan cijfers over onder andere de ochtend- en avondspits.  
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